



## LONDON DESIGN BIENNALE

**Architects / Designers :** President, Sir John Sorrell

**Location :** London

**Time :** Septembrer

**Duration :** 20 days

**Ressource :** <http://www.londondesignbiennale.com>

La première Biennale de Design de Londres a ouvert ses portes en septembre 2016 à Somerset House avec 37 pays et territoires participant (7-27 septembre). Des nations de six continents ont présenté des œuvres nouvellement commandées qui ont exploré le thème Utopia by Design.

Les visiteurs de la Biennale de Design de Londres ont vu les installations organisées par les principaux musées et organisations de design dans le monde, y compris Cooper Hewitt, Smithsonian Design Museum (Etats-Unis), DAMn° Magazine (Belgique), German Design Council, MAK et Austria Design Net, Moscow Design Museum (Russie), Triennale Design Museum (Italie), Inde Design Forum, Southern Guild (Afrique du Sud), Japan Foundation et Victoria and Albert Museum (Royaume-Uni). Les équipes de conception comprenaient des architectes, des concepteurs, des scientifiques, des écrivains et des artistes.

La Biennale de Design de Londres a repris l'intégralité de Somerset House, y compris The Edmond J. Safra Fountain Court et River Terrace. Elle a exploré de grandes questions et idées sur la durabilité, la migration, la pollution, l'énergie, les villes et l'égalité sociale. Les visiteurs ont assisté à des installations attrayantes et interactives, des innovations, des œuvres d'art et des solutions de design proposées - tout cela dans une tournée immersive, inspirante et amusante du monde.

*The first London Design Biennale opened in September 2016 at Somerset House with 37 countries and territories participating (7 – 27 September). Nations from six continents presented newly commissioned works that explored the theme Utopia by Design.*

*Visitors to the London Design Biennale saw installations curated by the leading museums and design organisations in the world, including Cooper Hewitt, Smithsonian Design Museum (USA), DAMn° Magazine (Belgium), German Design Council, the MAK and Austria Design Net, Moscow Design Museum (Russia), Triennale Design Museum (Italy), India Design Forum, Southern Guild (South Africa), the Japan Foundation, and Victoria and Albert Museum (UK). Design teams included architects, designers, scientists, writers and artists.*

*Taking over the entirety of Somerset House, including The Edmond J. Safra Fountain Court and River Terrace, the London Design Biennale explored big questions and ideas about sustainability, migration, pollution, energy, cities, and social equality. Visitors saw engaging and interactive installations, innovations, artworks and proposed design solutions - all in an immersive, inspiring and entertaining tour of the world.*